

Ayoub Hussein al-Ayoub Al-Qana'i is a Kuwaiti plastic artist, one of the most famous first-grade artists in the country, and the largest masters of plastic art in Kuwait. he was also known as one of the most prominent pillars of plastic art in the Arab world. his paintings embodied the greatness of the Kuwaiti folk heritage with infinite precision, and numbered almost 600 paintings that formed a unique living encyclopedia.

الترجمة:

أيوب حسين الأيوب القناعي فنانٌ تشكيلي كويتي الجنسية من أشهر فناني الصف الأول في البلاد، وأكبر أساتذة الفن التشكيلي في الكويت، كما عُرف بكونه من أبرز أعمدة الفن التشكيلي على مستوى الوطن العربي فجسد بلوحاته الفنية عظمة التراث الشعبي الكويتي بدقة لا متناهية، وبلغ عددها ما يقارب 600 لوحةً فنيةً شكّلت موسوعةً حيّةً فريدةً من نوعها.

موضوع عن ايوب حسين بالانجليزي

فيما يلي موضوع تعبير باللغة الإنجليزية عن الفنان التشكيلي أيوب حسين مع الترجمة:

The artist Ayoub Hussein is a multi-talented person, where he worked as a writer and historian, as well as an educator. he spent 30 years teaching, and graduated a large number of generations. he started his journey at an early age and worked on modeling animals with clay, which was thrown on the shores of the coasts by ships coming from the Shatt al-Arab, and then continued his creative career, especially in painting. he conveyed the image of Kuwaiti heritage in an unprecedented way until his drawings were used on the faces of Kuwaiti coins, the fifth issue of which

الترجمة:

يعدُّ الفنان أيوب حسين إنسانًا متعدد المواهب، حيث عمل كاتب ومؤرخ، كذلك تربويًا ف قضى 30 عامًا في التدريس، وتخرج على يده عدد كبير من الأجيال، بدأ رحلته في سنٍّ مبكرةً فعمل على تجسيم الحيوانات بمادة الصلصال التي كانت تُلقى على شواطئ السواحل من قبل السفن القادمة من شط العرب، من ثم تابع مسيرته الإبداعية لا سيما في الرسم، فنقل صورة التراث الكويتي بطريقةٍ ليس لها مثيل حتَّى أُستخدمت رسومه على أوجه العملات الكويتية الإصدار الخامس منها.

أهم إنجازات ايوب حسين بالانجليزي

The career of the artist Ayoub Hussein was full of achievements that immortalized his name over the years, and perhaps the most important achievements of the artist Ayoub Hussein :Ayoub are the following

.The artist Ayub Hussein painted almost 600 paintings of various sizes

The artist Ayoub composed a number of works that talk about the Kuwaiti folk heritage, including: from the words of the people of Deira

The artist Hussein al-Ayyoub held a number of special and unique art exhibitions, and also participated in other exhibitions inside and outside the country, such as the Arab Championship exhibition in 1958.

.The artist Ayoub Hussein co-founded the Kuwait Museum

Ayub Hussein received the state Encouragement Award in 1997, and received the appreciation award in 2001.

He participated in supervising and judging competitions as a result of his great experience, such as his participation in the plastic arts competition held at the Boubyan club in 1987.

الترجمة:

كانت مسيرة الفنان أيوب حسين حافلة بالإنجازات التي خلّدت اسمه على مرّ السنوات، ولعلّ أهم إنجازات الفنان أيوب حسين الأيوب ما يلي:

رسم الفنان أيوب حسين ما يقارب 600 لوحة بأحجام متنوعة.
ألّف الفنان أيوب عددًا من المؤلفات التي تتحدث عن التراث الشعبي الكويتي كان منها: من كلمات أهل الديرة.
أقام الفنان حسين الأيوب عددًا من المعارض الفنية الخاصة والمتفرّدة به، كما شارك في معارض أخرى داخل وخارج البلاد مثل معرض البطولة العربية 1958م.
شارك الفنان أيوب حسين في تأسيس متحف الكويت.
نال أيوب حسين جائزة الدولة التشجيعية عام 1997م، وحصل على الجائزة التقديرية عام 2001م.
شارك في الإشراف والتحكيم على المسابقات نتيجة خبرته الكبيرة؛ كمشاركته في مسابقة الفنون التشكيلية المقامة في نادي بوبيان عام 1987م.

خاتمة موضوع عن ايوب حسين بالانجليزي

At the end of our article, it should be said that the impact of the artist Ayoub Hussein in the art world is unforgettable with his paintings and writings, which reflected the greatness of the Kuwaiti heritage until now, despite the passage of almost ten years since his departure to Diyar Al-Haq at the age of 83.

الترجمة:

وفي ختام مقالنا ينبغي القول إنّ أثر الفنان أيوب حسين في عالم الفن لا يُنسى بلوحاته ومؤلفاته التي عكست عظمة التراث الكويتي حتّى وقتنا الراهن على الرغم من مرور ما يقارب عشرة أعوامٍ عن رحيله إلى ديار الحق عن عمر ناهز 83 عامًا.